
  
P R O T O K Ó Ł  NR  XXXI/2021 

Z XXXI zdalnej SESJI RADY GMINY STARE BABICE 
która odbyła się w dniu 25 lutego 2021 r. 

 
 
Miejsce obrad: Sesja zdalna 
Przewodniczący obrad: Przewodniczący Rady Gminy Henryk Kuncewicz   
Rozpoczęcie obrad:  godz. 14:00 
Zakończenie obrad: godz. 18:00 
Stan radnych: 15 
Obecnych na sesji: 15 
 
W sesji uczestniczyli: 
1. Przewodniczący Rady Gminy Henryk Kuncewicz  
2. Radni: Remigiusz Fijołek, Ewa Kawczyńska, Paweł Karczmarek, Radosław Karpiński, 

Kazimierz Lade, Marta Pamięta, Jerzy Piętocha, Leszek Poborczyk, Lucyna 
Skrzeczkowska, Dariusz Sobczak, Michał Starnowski, Krzysztof Szuba, Jadwiga Wasiak, 
Dorota Zwolińska  

3. Sławomir Sumka   Wójt Gminy 
4. Katarzyna Sońta   Zastępca Wójta 
5. Michał Więckiewicz  Sekretarz Gminy 
6. Mariola Sarzyńska  Skarbnik Gminy  
7. Grzegorz Zarychta  Radca Prawny 
8. Anna Michalska   Kierownik Referatu Podatków i Ewidencji Działalności  

Gospodarczej 
9. Agnieszka Senterkiewicz  Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  

i Planowania Przestrzennego 
10. Damian Siembida  Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego 
11. Beata Tuziemek   Kierownik Referatu Funduszy Zewnętrznych 
12. Dariusz Michalski  Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej  
13. Ewa Urbaniak     Pracownik Referatu Wspólnej Obsługi Jednostek 
14. Anna Błażejewska  Kierownik Biura Obsługi Rady Gminy 
15. Izabela Watral   Inspektor ds. samorządowych 

 
1. Otwarcie sesji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz otworzył obrady XXXI sesji Rady Gminy Stare Babice, 
stwierdzając iż w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada Gminy może 
obradować i podejmować uchwały. Powitał uczestników sesji. 
Przypominał, że obrady Rady Gminy są transmitowane na kanale YouTube, uczulił aby nie 
posługiwać się danymi osobowymi. 
Poinformował, że zwołał sesję w trybie zdalnym na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy  
z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, w związku art. 15zzx ustawy  
z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 
przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi 
sytuacji kryzysowych.  
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Radni uczcili minutą ciszy pamięć zmarłego byłego pracownika Urzędu Gminy pana Longina 
Sobolewskiego – radcy prawnego w latach 1978-2004. 
 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że radni otrzymali porządek obrad. 
Następnie zapytał czy są wnioski w sprawie zmiany porządku obrad. 
 
Wójt Gminy S. Sumka  złożył wniosek o rozszerzenie porządku obrad o punkt „Rozpatrzenie 
projektu uchwały w sprawie zaopiniowania projektu zarządzania w sprawie ustanowienia planu 
ochrony dla rezerwatu przyrody „Łosiowe Błota””. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że porządek obrad został  rozszerzony 
i projekt został wprowadzony jako 32 punkt pozostałe zmieniły  kolejność. 
 
Porządek obrad przedstawia się następująco: 
 
1. Otwarcie sesji.  
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokołów z XXVI, XXVII, XXVIII, XXIX, XXX sesji. 
4. Sprawozdanie z prac Rady Gminy za rok 2020 - podjęcie uchwały. 
5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Stare Babice na 

rok 2021. 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia na rok 2021 planu pracy i kontroli 

Komisji Rewizyjnej. 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia na rok 2021 planu pracy Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia na rok 2021 planów pracy Komisji. 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej gminy Stare Babice 

na 2021 rok. 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Stare Babice na lata 2021 – 2036. 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia i zwrotu części opłaty pobranej od 

przedsiębiorców za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 
przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży na terenie Gminy Stare Babice.  

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z wysokości średnich 
wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 
prowadzonych przez Gminę Stare Babice. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia na 2021 rok planu dofinansowania form 
doskonalenia zawodowego nauczycieli. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli o zmianie osoby reprezentującej 
Gminę Stare Babice w Lokalnej Grupie Działania „Między Wisłą a Kampinosem” w ramach 
LEADER. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad udzielania pomocy w ramach Programu 
„Wspieraj Seniora”. 
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16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy gminnej drodze położonej we wsi 
Klaudyn. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia 
nieruchomości. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na współdziałanie i zawarcie 
porozumienia z Gmina Izabelin w celu wspólnej realizacji zadania inwestycyjnego /ul. 
Sikorskiego/. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na współdziałanie i zawarcie 
porozumienia z Gmina Izabelin w celu wspólnej realizacji zadania inwestycyjnego  
/ul. Szymanowskiego/. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego 
nr 2 usytuowanego na działce nr 641/2 przy ul. Rynek 21 w Starych Babicach. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie współdziałania z Gminą Izabelin w zakresie 
opracowania studium komunikacyjnego dla przebiegu projektowanej trasy KZ łączącej 
miejscowość Mościska z Warszawą oraz powiązania z układem drogowym na terenie gminy 
Stare Babice i zabezpieczenia środków na ten cel. 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXV/269/2020 Rady Gminy 
Stare Babice z dnia 26 listopada 2020 r. 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części wsi Stare Babice „Koczarska - Sienkiewicza”. 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie „Zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego zachodniej części Gminy Stare Babice w zakresie części wsi Borzęcin Duży 
i części wsi Borzęcin Mały – pomiędzy ulicami Warszawską, Kosmowską i Krótką”. 

25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części wsi Janów- obszar II. 

26. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wezwania do usunięcia naruszenia 
prawa uchwałą Nr VIII/55/11 Rady Gminy Stare Babice z dnia 30 czerwca 2011 r. 

27. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia lat 2021 – 2023 latami obchodów 100 
– lecia Transatlantyckiej Radiotelegraficznej Centrali Nadawczej w Babicach (Radiostacji 
Babice). 

28. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 
Stare Babice. 

29. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 
Stare Babice. 

30. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 
31. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 
32. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania projektu zarządzania w sprawie 

ustanowienia planu ochrony dla rezerwatu przyrody „Łosiowe Błota” 
33. Zapoznanie radnych z protokołem z kontroli komisji Rewizyjnej. 
34. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
35. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
36. Wolne wnioski i informacje. 
37. Zakończenie obrad. 
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3. Przyjęcie protokołów z XXVI, XXVII, XXVIII, XXIX, XXX sesji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że radni otrzymali projekty 
protokołów z XXVI, XXVII, XXVIII, XXIX i XXX sesji Rady Gminy.  Radni nie zgłosili uwag do 
protokołów 
 
Radni przyjęli protokół z XXVI sesji Rady Gminy jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy 
obecności 15 radnych. 
 
Radni przyjęli protokół z XXVII sesji Rady Gminy jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy 
obecności 15 radnych. 
 
Radni przyjęli protokół z XXVIII sesji Rady Gminy jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy 
obecności 15 radnych. 
 
Radni przyjęli protokół z XXIX sesji Rady Gminy jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy 
obecności 15 radnych. 
 
Radni przyjęli protokół z XXX sesji Rady Gminy jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy 
obecności 15 radnych. 
 
 

4. Sprawozdanie z prac Rady Gminy za rok 2020 - podjęcie uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że Radni otrzymali wraz z materiałami 
na sesję sprawozdania z pracy poszczególnych Komisji, z którymi się zapoznali. Dodatkowo 
Przewodniczący Komisji Oświaty złożył korektę sprawozdania, o której Radni zostali 
poinformowani mailem. 

Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek 
o nieodczytywanie sprawozdań z prac Rady Gminy i poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XXXI/307/2021 - w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności stałych 

Komisji Rady Gminy Stare Babice za rok 2020 
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 
(„Za” głosowali: Remigiusz Fijołek, Ewa Kawczyńska, Paweł Karczmarek, Radosław 
Karpiński, Henryk Kuncewicz, Kazimierz Lade, Marta Pamięta, Jerzy Piętocha, Leszek 
Poborczyk, Lucyna Skrzeczkowska, Dariusz Sobczak, Michał Starnowski, Krzysztof Szuba, 
Jadwiga Wasiak, Dorota Zwolińska)  
 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Stare Babice na 
rok 2021. 

 

Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że Radni otrzymali plan pracy Rady 
Gminy na rok 2021, który został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji.  
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Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek  
o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XXXI/308/2021 - w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Stare Babice 

na rok 2021. 
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych 
(„Za” głosowali: Remigiusz Fijołek, Ewa Kawczyńska, Paweł Karczmarek, Radosław 
Karpiński, Henryk Kuncewicz, Kazimierz Lade, Marta Pamięta, Jerzy Piętocha, Leszek 
Poborczyk, Lucyna Skrzeczkowska, Dariusz Sobczak, Michał Starnowski, Krzysztof Szuba, 
Jadwiga Wasiak, Dorota Zwolińska). 
 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia na rok 2021 planu pracy i 
kontroli Komisji Rewizyjnej. 

 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że Radni otrzymali plan kontroli na 
rok 2021, który został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. Dodatkowo Przewodniczący 
Komisji wprowadził zmiany w planie poprzez zastąpienie kontroli nr 2 kontrolą pn. „Kontrola 
poprawności zawierania i rozliczania umów o dzieło i umów zleceń zawartych przez Gminę Stare 
Babice w 2020 roku”. 

Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek  
o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XXXI/309/2021 - w sprawie zatwierdzenia na rok 2021 planu pracy i 

kontroli Komisji Rewizyjnej.  
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych 
(„Za” głosowali: Remigiusz Fijołek, Ewa Kawczyńska, Paweł Karczmarek, Radosław 
Karpiński, Henryk Kuncewicz, Kazimierz Lade, Marta Pamięta, Jerzy Piętocha, Leszek 
Poborczyk, Lucyna Skrzeczkowska, Dariusz Sobczak, Michał Starnowski, Krzysztof Szuba, 
Jadwiga Wasiak, Dorota Zwolińska). 
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7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia na rok 2021 planu pracy 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że Radni otrzymali plan pracy Komisji 
na rok 2021, który został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. 

Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek  
o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XXXI/310/2021 - w sprawie zatwierdzenia na rok 2021 planu pracy Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji.  
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych 
(„Za” głosowali: Remigiusz Fijołek, Ewa Kawczyńska, Paweł Karczmarek, Radosław 
Karpiński, Henryk Kuncewicz, Kazimierz Lade, Marta Pamięta, Jerzy Piętocha, Leszek 
Poborczyk, Lucyna Skrzeczkowska, Dariusz Sobczak, Michał Starnowski, Krzysztof Szuba, 
Jadwiga Wasiak, Dorota Zwolińska). 
 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia na rok 2021 planów pracy Komisji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że Radni otrzymali plany pracy 
poszczególnych komisji na rok 2021, które zostały omówione na wspólnym posiedzeniu Komisji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek  
o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XXXI/311/2021 - w sprawie przyjęcia na rok 2021 planów pracy Komisji. 
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych 
(„Za” głosowali: Remigiusz Fijołek, Ewa Kawczyńska, Paweł Karczmarek, Radosław 
Karpiński, Henryk Kuncewicz, Kazimierz Lade, Marta Pamięta, Jerzy Piętocha, Leszek 
Poborczyk, Lucyna Skrzeczkowska, Dariusz Sobczak, Michał Starnowski, Krzysztof Szuba, 
Jadwiga Wasiak, Dorota Zwolińska). 
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9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej gminy Stare 
Babice na 2021 rok. 

 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że projekt uchwały zakłada zmianę 
kwoty planowanych dochodów i wydatków budżetu. Dodatkowo na wspólnym posiedzeniu 
komisji Skarbnik Gminy zgłosiła autopoprawkę do podstawy prawnej – zmiana dziennika ustaw, 
w której została opublikowana ustawa o finansach publicznych na Dziennik Ustaw z 2021 r., 
pozycja 305. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek  
o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XXXI/312/2021 - w sprawie zmian w uchwale budżetowej gminy Stare 

Babice na 2021 rok. 
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych 
(„Za” głosowali: Remigiusz Fijołek, Ewa Kawczyńska, Paweł Karczmarek, Radosław 
Karpiński, Henryk Kuncewicz, Kazimierz Lade, Marta Pamięta, Jerzy Piętocha, Leszek 
Poborczyk, Lucyna Skrzeczkowska, Dariusz Sobczak, Michał Starnowski, Krzysztof Szuba, 
Jadwiga Wasiak, Dorota Zwolińska). 
 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Gminy Stare Babice na lata 2021 – 2036. 

 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że w związku ze zmianą budżetu 
Gminy Stare Babice na rok 2021, istnieje konieczność aktualizacji Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Stare Babice na lata 2021 -2036. Radni otrzymali autopoprawkę do projektu 
uchwały.  Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. Dodatkowo na 
wspólnym posiedzeniu komisji Skarbnik Gminy zgłosiła dwie autopoprawki: 
- dodanie w tytule uchwały słowa „zmiany” 
- do podstawy prawnej – zmiana dziennika ustaw, w której została opublikowana ustawa o 
finansach publicznych na Dziennik Ustaw z 2021 r., pozycja 305 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek  
o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  
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Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XXXI/313/2021 - w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Stare Babice na lata 2021 – 2036. 
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych 
(„Za” głosowali: Remigiusz Fijołek, Ewa Kawczyńska, Paweł Karczmarek, Radosław 
Karpiński, Henryk Kuncewicz, Kazimierz Lade, Marta Pamięta, Jerzy Piętocha, Leszek 
Poborczyk, Lucyna Skrzeczkowska, Dariusz Sobczak, Michał Starnowski, Krzysztof Szuba, 
Jadwiga Wasiak, Dorota Zwolińska). 
 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia i zwrotu części opłaty pobranej 
od przedsiębiorców za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 
przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży na terenie Gminy Stare Babice.  

 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że projekt uchwały zakłada zwolnienie 
przedsiębiorców, prowadzących sprzedaż napojów alkoholowych na terenie Gminy Stare Babice z 
należnej w 2021r. opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 
przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek  
o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XXXI/314/2021 - w sprawie zwolnienia i zwrotu części opłaty pobranej od 

przedsiębiorców za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 
alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży na 
terenie Gminy Stare Babice. 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych 
(„Za” głosowali: Remigiusz Fijołek, Ewa Kawczyńska, Paweł Karczmarek, Radosław 
Karpiński, Henryk Kuncewicz, Kazimierz Lade, Marta Pamięta, Jerzy Piętocha, Leszek 
Poborczyk, Lucyna Skrzeczkowska, Dariusz Sobczak, Michał Starnowski, Krzysztof Szuba, 
Jadwiga Wasiak, Dorota Zwolińska). 

 
12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w 
szkołach prowadzonych przez Gminę Stare Babice. 
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Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że zgodnie z zapisem art. 30a ust.5 
ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. - Karta Nauczyciela, Wójt przedkłada sprawozdanie z wysokości 
średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 
i placówkach prowadzonych przez gminę, Regionalnej Izbie Obrachunkowej, Radzie Gminy, 
dyrektorom szkół oraz związkom zawodowym zrzeszającym nauczycieli. Do projektu uchwały 
Radni otrzymali sprawozdanie oraz analizę wydatków poniesionych na wynagrodzenia 
nauczycieli. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek  
o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XXXI/315/2021 - w sprawie przyjęcia sprawozdania z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 
zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Stare Babice. 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych 
(„Za” głosowali: Remigiusz Fijołek, Ewa Kawczyńska, Paweł Karczmarek, Radosław 
Karpiński, Henryk Kuncewicz, Kazimierz Lade, Marta Pamięta, Jerzy Piętocha, Leszek 
Poborczyk, Lucyna Skrzeczkowska, Dariusz Sobczak, Michał Starnowski, Krzysztof Szuba, 
Jadwiga Wasiak, Dorota Zwolińska). 

 
13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia na 2021 rok planu dofinansowania 

form doskonalenia zawodowego nauczycieli. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że projekt uchwały zakłada ustalenie 
planu dofinansowania form dokształcania i doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych 
w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Stare Babice oraz podział tych środków. 
Uchwała została przekazana do zaopiniowania Związkom zawodowym. Związki zawodowe nie 
wniosły uwag. Projekt uchwały został omówiony na wspólnym  posiedzeniu komisji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek  
o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  
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Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XXXI/316/2021 - w sprawie przyjęcia na 2021 rok planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli. 
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych 

(„Za” głosowali: Remigiusz Fijołek, Ewa Kawczyńska, Paweł Karczmarek, Radosław 
Karpiński, Henryk Kuncewicz, Kazimierz Lade, Marta Pamięta, Jerzy Piętocha, Leszek 
Poborczyk, Lucyna Skrzeczkowska, Dariusz Sobczak, Michał Starnowski, Krzysztof Szuba, 
Jadwiga Wasiak, Dorota Zwolińska). 

 
14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli o zmianie osoby 

reprezentującej Gminę Stare Babice w Lokalnej Grupie Działania „Między Wisłą a 
Kampinosem” w ramach LEADER. 

 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że projekt uchwały zakłada 
ustanowienie pani Katarzyny Sońty reprezentantem Gminy Stare Babice w Lokalnej Grupie 
Działania „Między Wisłą a Kampinosem. Na wspólnym posiedzeniu Komisji wpisano w uchwale 
nazwisko Zastępcy Wójta Pani Katarzyny Sońty w formie odmienionej. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek  
o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XXXI/317/2021 - w sprawie podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia woli o zmianie 

osoby reprezentującej Gminę Stare Babice w Lokalnej Grupie 
Działania „Między Wisłą a Kampinosem” w ramach LEADER. 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych 
(„Za” głosowali: Remigiusz Fijołek, Ewa Kawczyńska, Paweł Karczmarek, Radosław 
Karpiński, Henryk Kuncewicz, Kazimierz Lade, Marta Pamięta, Jerzy Piętocha, Leszek 
Poborczyk, Lucyna Skrzeczkowska, Dariusz Sobczak, Michał Starnowski, Krzysztof Szuba, 
Jadwiga Wasiak, Dorota Zwolińska). 

 
15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad udzielania pomocy w ramach 

Programu „Wspieraj Seniora”. 
 

Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że projekt uchwały zakłada 
przystąpienie Gminy Stare Babice do realizacji Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki 
Społecznej „Wspieraj Seniora”. Głównym celem programu jest zapewnienie usługi wsparcia 
Seniorom, którzy w obowiązującym stanie epidemii zdecydują się na pozostanie w domu i nie 
mają możliwości zabezpieczenia artykułów podstawowej potrzeby we własnym zakresie, w tym 
artykułów spożywczych oraz środków higieny osobistej. 
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Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek  
o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XXXI/318/2021 - w sprawie zasad udzielania pomocy w ramach Programu  

„Wspieraj Seniora”.  
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych 

(„Za” głosowali: Remigiusz Fijołek, Ewa Kawczyńska, Paweł Karczmarek, Radosław 
Karpiński, Henryk Kuncewicz, Kazimierz Lade, Marta Pamięta, Jerzy Piętocha, Leszek 
Poborczyk, Lucyna Skrzeczkowska, Dariusz Sobczak, Michał Starnowski, Krzysztof Szuba, 
Jadwiga Wasiak, Dorota Zwolińska). 

 
16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy gminnej drodze położonej we 

wsi Klaudyn. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że projekt uchwały zakłada nadanie 
nazwy „Anny Jantar” drodze gminnej położonej we wsi Klaudyn. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek  
o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XXXI/319/2021 - w sprawie nadania nazwy gminnej drodze położonej we wsi 

Klaudyn.  
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych 

(„Za” głosowali: Remigiusz Fijołek, Ewa Kawczyńska, Paweł Karczmarek, Radosław 
Karpiński, Henryk Kuncewicz, Kazimierz Lade, Marta Pamięta, Jerzy Piętocha, Leszek 
Poborczyk, Lucyna Skrzeczkowska, Dariusz Sobczak, Michał Starnowski, Krzysztof Szuba, 
Jadwiga Wasiak, Dorota Zwolińska). 
 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 
użyczenia nieruchomości. 
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Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że projekt uchwały zakłada użyczenie 
Powiatowej Stacji Ratownictwa Medycznego lokalu zlokalizowanego przy ul. Rynek 21 na okres 
10 lat. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek  
o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XXXI/320/2021 - w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia 

nieruchomości.  
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych 

(„Za” głosowali: Remigiusz Fijołek, Ewa Kawczyńska, Paweł Karczmarek, Radosław 
Karpiński, Henryk Kuncewicz, Kazimierz Lade, Marta Pamięta, Jerzy Piętocha, Leszek 
Poborczyk, Lucyna Skrzeczkowska, Dariusz Sobczak, Michał Starnowski, Krzysztof Szuba, 
Jadwiga Wasiak, Dorota Zwolińska). 
 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na współdziałanie 
i zawarcie porozumienia z Gmina Izabelin w celu wspólnej realizacji zadania 
inwestycyjnego /ul. Sikorskiego/. 

 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że projekt uchwały zakłada 
porozumienie z Gminą Izabelin w zakresie wspólnej realizacji zadania inwestycyjnego, 
polegającego na wykonaniu dokumentacji projektowej „Rozbudowy drogi wojewódzkiej nr 898 
(ul. Sikorskiego). Dodatkowo na wspólnym posiedzeniu komisji  Skarbnik Gminy zgłosiła 
autopoprawkę: 
- do podstawy prawnej – zmiana dziennika ustaw, w której została opublikowana ustawa o 
finansach publicznych na Dziennik Ustaw z 2021 r., pozycja 305 
- w paragrafie 3 zmiana treści „rozdział 60016, paragraf 6050” na „rozdział 60013, paragraf 6610”. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek  
o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
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Uchwała Nr XXXI/321/2021 - w sprawie wyrażenia zgody na współdziałanie i zawarcie 
porozumienia z Gmina Izabelin w celu wspólnej realizacji zadania 
inwestycyjnego.  

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych 
(„Za” głosowali: Remigiusz Fijołek, Ewa Kawczyńska, Paweł Karczmarek, Radosław 
Karpiński, Henryk Kuncewicz, Kazimierz Lade, Marta Pamięta, Jerzy Piętocha, Leszek 
Poborczyk, Lucyna Skrzeczkowska, Dariusz Sobczak, Michał Starnowski, Krzysztof Szuba, 
Jadwiga Wasiak, Dorota Zwolińska). 

 
19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na współdziałanie 

i zawarcie porozumienia z Gmina Izabelin w celu wspólnej realizacji zadania 
inwestycyjnego /ul. Szymanowskiego/. 

 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że projekt uchwały zakłada zawarcie 
przez Gminę Stare Babice z Gminą Izabelin porozumienia w zakresie wspólnej realizacji zadania 
inwestycyjnego, polegającego na wykonaniu dokumentacji projektowej ulicy Szymanowskiego 
na odcinku od ul. 3 Maja w Laskach do ul. Ciećwierza w Klaudynie. Dodatkowo na wspólnym 
posiedzeniu komisji pani Skarbnik zgłosiła autopoprawkę: 
- do podstawy prawnej – zmiana dziennika ustaw, w której została opublikowana ustawa o 
finansach publicznych na Dziennik Ustaw z 2021 r., pozycja 305 
- w paragrafie 3 zmiana treści „paragraf 6050” na „paragraf 6610”. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek  
o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XXXI/322/2021 - w sprawie wyrażenia zgody na współdziałanie i zawarcie 

porozumienia z Gmina Izabelin w celu wspólnej realizacji zadania 
inwestycyjnego.  

- podjęta została w głosowaniu jawnym 7 głosami „za”, przy 5 głosach „przeciwnych” i 3 
głosach „wstrzymujących się” , przy obecności 15 radnych. 

(„Za” głosowali: Radosław Karpiński, Marta Pamięta, Jerzy Piętocha, Lucyna 
Skrzeczkowska, Dariusz Sobczak, Michał Starnowski, Jadwiga Wasiak; „przeciw” głosowali: 
Paweł Karczmarek, Henryk Kuncewicz, Kazimierz Lade, Krzysztof Szuba, Dorota 
Zwolińska; „wstrzymali się”: Remigiusz Fijołek, Ewa Kawczyńska i Leszek Poborczyk). 
 
Radna M. Pamięta podziękowała radnym, którzy poparli uchwałę. 
 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu 
użytkowego nr 2 usytuowanego na działce nr 641/2 przy ul. Rynek 21 w Starych 
Babicach. 
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Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że projekt uchwały zakłada wyrażenie 
zgody na wynajem lokalu użytkowego nr 2 znajdującego się w budynku Urzędu Gminy przy ul. 
Rynek 21 na rzecz pana Tomasza Głodkowskiego (działalność ubezpieczeniowa) na okres 5 lat. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radna J. Wasiak zapytała ile wynosi kwota najmu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz odpowiedział, że Rada Gminy wyraża zgodę na 
najem, a umowę podpisuje wójt. W tej umowie będzie wyszczególniona kwota najmu, którą 
ustala się po wycenie rzeczoznawcy. 
 
Radna J. Wasiak powiedziała, że chciałaby poznać szczegóły przed głosowaniem. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz wyjaśnił co należy do zadań Rady Gminy. 
 
Wójt Gminy S. Sumka odpowiedział, że po wyrażeniu zgody na najem przez Radę, Wójt 
podpisuje umowę zgodnie z operatem szacunkowym, który przygotowuje rzeczoznawca. 
Pomieszczenie to od dawna jest wynajmowane firmie ubezpieczeniowej koszt wynajmu wynosi 
około 800 zł. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek  
o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XXXI/323/2021 - w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego nr 2 

usytuowanego na działce nr 641/2 przy ul. Rynek 21 w Starych 
Babicach.  

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych 
(„Za” głosowali: Remigiusz Fijołek, Ewa Kawczyńska, Paweł Karczmarek, Radosław 
Karpiński, Henryk Kuncewicz, Kazimierz Lade, Marta Pamięta, Jerzy Piętocha, Leszek 
Poborczyk, Lucyna Skrzeczkowska, Dariusz Sobczak, Michał Starnowski, Krzysztof Szuba, 
Jadwiga Wasiak, Dorota Zwolińska). 

 
21. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie współdziałania z Gminą Izabelin w zakresie 

opracowania studium komunikacyjnego dla przebiegu projektowanej trasy KZ łączącej 
miejscowość Mościska z Warszawą oraz powiązania z układem drogowym na terenie 
gminy Stare Babice i zabezpieczenia środków na ten cel. 

 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że projekt uchwały zakłada 
przystąpienie wspólnie z Gminą Izabelin do opracowania studium komunikacyjnego dla przebiegu 
projektowanej trasy KZ łączącej miejscowość Mościska z Warszawą z uwzględnieniem 
powiązania z układem drogowym na terenie gminy Stare Babice. Na wspólnym posiedzeniu 
komisji Skarbnik Gminy zgłosiła autopoprawkę do podstawy prawnej – zmiana dziennika ustaw, 
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w której została opublikowana ustawa o finansach publicznych na Dziennik Ustaw z 2021 r., 
pozycja 305. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek  
o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XXXI/324/2021 - w sprawie współdziałania z Gminą Izabelin w zakresie 

opracowania studium komunikacyjnego dla przebiegu 
projektowanej trasy KZ łączącej miejscowość Mościska z Warszawą 
oraz powiązania z układem drogowym na terenie gminy Stare 
Babice i zabezpieczenia środków na ten cel. 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych 
(„Za” głosowali: Remigiusz Fijołek, Ewa Kawczyńska, Paweł Karczmarek, Radosław 
Karpiński, Henryk Kuncewicz, Kazimierz Lade, Marta Pamięta, Jerzy Piętocha, Leszek 
Poborczyk, Lucyna Skrzeczkowska, Dariusz Sobczak, Michał Starnowski, Krzysztof Szuba, 
Jadwiga Wasiak, Dorota Zwolińska). 

 
22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXV/269/2020 Rady 

Gminy Stare Babice z dnia 26 listopada 2020 r. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że w uchwale Nr XXV/269/2020 z dnia 
26 listopada 2020 r. zauważony został błąd uniemożliwiający prawidłowe funkcjonowanie dwóch 
terenów – MN1.17 i MN1.18.  
Błąd polegał na wewnętrznej sprzeczności tekstu i rysunku planu miejscowego.  
W § 27 ust. 1 pkt 6 lit. a uchwalonego planu miejscowego zawarto regulację:  
„§ 27 ust. 1. Dla terenów oznaczonych symbolem od MN1.1 do MN1.28 ustala się: (…)  
6) następujące parametry i wskaźniki zagospodarowania terenu:  
a) nieprzekraczalną linię zabudowy, zgodnie z rysunkiem planu, (…)”. 
Tymczasem w części graficznej planu, na dwóch wskazanych terenach (MN1.17 i MN1.18) nie 
wrysowano nieprzekraczalnej linii zabudowy. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek  
o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty 14 głosami „za” w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  
(Radny Krzysztof Szuba nie brał udziału w głosowaniu) 
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Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XXXI/325/2021 - w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXV/269/2020 Rady Gminy Stare 

Babice z dnia 26 listopada 2020 r. 
- podjęta została 14 głosami „za” w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych 

(„Za” głosowali: Remigiusz Fijołek, Ewa Kawczyńska, Paweł Karczmarek, Radosław 
Karpiński, Henryk Kuncewicz, Kazimierz Lade, Marta Pamięta, Jerzy Piętocha, Leszek 
Poborczyk, Lucyna Skrzeczkowska, Dariusz Sobczak, Michał Starnowski, Jadwiga Wasiak, 
Dorota Zwolińska, (Radny Krzysztof Szuba nie brał udziału w głosowaniu)). 

 
23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części wsi Stare Babice „Koczarska - Sienkiewicza”. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że w związku z Rozstrzygnięciem 
Nadzorczym Wojewody Mazowieckiego z dnia 28 grudnia 2020 r. stwierdzającym nieważność 
uchwały w części oraz na podstawie art. 28 ust. 2 Ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym plan miejscowy został doprowadzony do zgodności z przepisami prawnymi. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poprosił, za zgodą Pana Wójta, o przedstawienie 
stanowiska Radcy Prawnego w sprawie rozstrzygania o sposobie rozpatrzenia uwag do planu. 
 
Radca Prawny G. Zarychta odpowiedział, że zgodnie z najnowszą linią orzeczniczą można 
głosować uwagi w bloku w jednym rozstrzygnięciu tzn. jedną uchwałą można rozpatrzeć 
wszystkie uwagi do projektu planu.  Ustawa mówi, iż równocześnie rozstrzyga o uwagach i nie 
jest zastrzeżone, że ta równoczesność ma dotyczyć oddzielnego głosowania każdej uwagi. Radni 
mają swobodę, i jeżeli nie zgadzają się z uwagą mogą zaproponować w ramach poprawki inne 
rozstrzygnięcie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz dopytał, czy głosowanie nad uchwałą zwalnia z 
głosowania każdej uwagi osobno. 
 
Radca Prawny G. Zarychta dodał, że jeśli któryś z radnych ma odmienne zdanie może zgłosić 
poprawkę do uchwały. 
 
Radna L. Skrzeczkowska zapytała, czy przewidziany jest teren do scalenia na obszarze pomiędzy 
ul. Sienkiewicza a ul. Koczarską, czy korekta planu o wykreślenie zabudowy bliźniaczej wymaga 
ponownego wyłożenia planu oraz czy w przypadku jak ktoś zakupi większy teren, który będzie 
podlegał scaleniu to w ramach ponownego podziału będzie mógł wprowadzić zabudowę 
bliźniaczą. Zaapelowała o zrównoważony rozwój Gminy i mądre prowadzenie odrolnień, aby 
zapewnić odpowiedni komfort mieszkańcom i nie pozwolić za zbyt intensywną rozbudowę. 
 
Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego D. Siembida opisał Radnym, w którym miejscu 
znajduje się obszar do scalenia i podziału. Jego zdaniem przyjęty projekt planu zawiera rozsądny 
kompromis, jeśli chodzi o podejście do zabudowy bliźniaczej. Tam gdzie we wcześniejszym planie 
była dozwolona zabudowa bliźniacza pozostaje to niezmienione, natomiast nowe obszary objęte 
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są wyłącznie zabudową wolnostojącą. Plan miejscowy jednoznacznie wskazuje jaki typ zabudowy 
może powstać i nie wpływa na to wielkość posiadanego terenu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek  
o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty 14 głosami „za” w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  
(Radny Michał Starnowski nie brał udziału w głosowaniu) 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz przedstawił projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwała Nr XXXI/326/2021 - w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części wsi Stare Babice 
„Koczarska - Sienkiewicza”. 

- podjęta została w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, przy jednym głosie „wstrzymującym 
się”, przy obecności 15 radnych. 
 („Za” głosowali: Remigiusz Fijołek, Ewa Kawczyńska, Paweł Karczmarek, Radosław 
Karpiński, Henryk Kuncewicz, Kazimierz Lade, Marta Pamięta, Jerzy Piętocha, Leszek 
Poborczyk, Dariusz Sobczak, Michał Starnowski, Krzysztof Szuba, Jadwiga Wasiak, Dorota 
Zwolińska; „wstrzymała się”:  Lucyna Skrzeczkowska). 
 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie „Zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego zachodniej części Gminy Stare Babice w zakresie 
części wsi Borzęcin Duży i części wsi Borzęcin Mały – pomiędzy ulicami Warszawską, 
Kosmowską i Krótką”. 

 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że projekt uchwały zakłada zmianę 
dotychczas obowiązującego miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w zakresie 
ustaleń regulujących geometrię dachów. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek  
o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz przedstawił projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwała Nr XXXI/327/2021 - w sprawie „Zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego zachodniej części Gminy Stare Babice w 
zakresie części wsi Borzęcin Duży i części wsi Borzęcin Mały 
– pomiędzy ulicami Warszawską, Kosmowską i Krótką”. 

- podjęta została w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, przy jednym głosie „wstrzymującym 
się”, przy obecności 15 radnych.  
(„Za” głosowali: Remigiusz Fijołek, Ewa Kawczyńska, Paweł Karczmarek, Radosław 
Karpiński, Henryk Kuncewicz, Kazimierz Lade, Marta Pamięta, Jerzy Piętocha, Leszek 
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Poborczyk, Dariusz Sobczak, Michał Starnowski, Krzysztof Szuba, Jadwiga Wasiak, Dorota 
Zwolińska; „wstrzymała się” : Lucyna Skrzeczkowska). 
 

25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi Janów- obszar II. 

 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że projekt uchwały zakłada przyjęcie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Janów. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek  
o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz przedstawił projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała Nr XXXI/328/2021 - w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi Janów- obszar 
II. 

- podjęta została w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, przy jednym głosie „wstrzymującym 
się”, przy obecności 15 radnych.  
(„Za” głosowali: Remigiusz Fijołek, Ewa Kawczyńska, Paweł Karczmarek, Radosław 
Karpiński, Henryk Kuncewicz, Kazimierz Lade, Marta Pamięta, Jerzy Piętocha, Leszek 
Poborczyk, Dariusz Sobczak, Michał Starnowski, Krzysztof Szuba, Jadwiga Wasiak, Dorota 
Zwolińska; „wstrzymała się”:  Lucyna Skrzeczkowska). 
 

26. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wezwania do usunięcia 
naruszenia prawa uchwałą Nr VIII/55/11 Rady Gminy Stare Babice z dnia 30 czerwca 
2011 r. 

 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że w dniu 29 stycznia 2021 r. do 
Urzędu Gminy Stare Babice wpłynęło wezwanie do usunięcia naruszenia prawa przez uchwałę 
Nr VIII/55/11 Rady Gminy Stare Babice z dnia 30 czerwca 2011 r. w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Stare Babice. Według 
Wzywających, naruszenie prawa polega na tym, że obszar zabudowy mieszkaniowej 
jednorodzinnej MN1 w tym planie miejscowym ma ustalony wskaźnik minimalnej powierzchni 
zabudowy w wysokości 50 %, a nie 70%, a Ich zdaniem, taki wymóg wynika ze studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania gminy Stare Babice, przyjętego uchwałą nr 
XXXVIII/326/06 Rady Gminy Stare Babice z dnia 1 czerwca 2006r. Ponadto wskazują, że zgodnie 
ze studium, usługi lokalizowane jako funkcja dopuszczalna na terenach MN1 powinny 
nieuciążliwe, a tymczasem plan miejscowy „dopuszcza wszelkie usługi bez jakichkolwiek 
ograniczeń”. W związku ze złożeniem do Urzędu Gminy drugiego wezwania o tej samej treści 
radni otrzymali autopoprawkę do projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek  
o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz przedstawił projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwała Nr XXXI/329/2021 - w sprawie rozpatrzenia wezwania do usunięcia naruszenia 

prawa uchwałą Nr VIII/55/11 Rady Gminy Stare Babice z 
dnia 30 czerwca 2011 r. 

- podjęta została w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, przy jednym głosie „przeciw” i  jednym 
głosie „wstrzymującym się”, przy obecności 15 radnych.  

(„Za” głosowali: Remigiusz Fijołek, Ewa Kawczyńska, Paweł Karczmarek, Radosław 
Karpiński, Henryk Kuncewicz, Kazimierz Lade, Jerzy Piętocha, Leszek Poborczyk, Dariusz 
Sobczak, Michał Starnowski, Krzysztof Szuba, Jadwiga Wasiak, Dorota Zwolińska; „przeciw” 
głosowała Marta Pamięta; „wstrzymała się”:  Lucyna Skrzeczkowska). 
 

27. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia lat 2021 – 2023 latami 
obchodów 100–lecia Transatlantyckiej Radiotelegraficznej Centrali Nadawczej w 
Babicach (Radiostacji Babice). 

 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że uchwała powstała w odpowiedzi na 
wezwanie Młodzieżowej Rady Gminy Stare Babice, wyrażone w uchwale nr 5/2020 z dnia 18 
grudnia 2020 r. w sprawie obchodów jubileuszu Radiostacji Babice. Radni otrzymali 
autopoprawkę do uzasadnienia do projektu uchwały. 
Wczoraj otrzymał pisma w sprawie poparcia obchodów 100-lecia Transatlantyckiej 
Radiotelegraficznej Centrali Nadawczej w Babicach od:  
1. Związku Oficerów Rezerwy RP Koło w Starych Babicach im. Obrońców Radiostacji Babice,  
2. Stowarzyszenia Park Kulturowy Transatlantycka Radiotelegraficzna Centrala Nadawcza, 
3. Stowarzyszenia Historycznego Cytadela 
Radni otrzymali pisma drogą mailową. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radna M. Pamięta powiedziała, że nie widzi problemu, aby  obchody trwały 3 lata. Jest to ważne 
wydarzenie w historii naszej Gminy i ważne pod względem edukacyjnym dla naszych dzieci. 
Gmina nie ponosi żadnych kosztów, a może stworzyć coś wspaniałego. Ma nadzieję, że Radni 
podejdą do tego racjonalnie, gdyż dzielnice Warszawy: Bemowo i Bielany podjęły podobne 
uchwały. Zaproponowała, aby Pan Dyrektor Jarosław Chrapek przybliżył Radnym historię 
Radiostacji i przedstawił koncepcje obchodów. 
 
Radna L. Skrzeczkowska wyraziła swoje poparcie dla uchwały. Podkreśliła, że należy kultywować 
historię i promować wiedzę o Radiostacji wśród społeczeństwa. Jej zdaniem nie będzie to 
obciążeniem dla budżetu i poprosiła Wójta, aby opowiedział jakie będą podejmowane działania. 
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Radna J. Wasiak wspomniała o artykule pana Chrapka, w którym opisuje plany na trzyletnie 
obchody i sposób ich finansowania. Powiedziała, że należy dbać o historię gminy i być dumnym z 
tego, że możemy mieszkać na takim terenie. Pan Chrapek jest wielkim pasjonatem i należy mu 
ułatwić działania. On nie oczekuje od Gminy sfinansowania swoich działań, tylko współpracy. 
Zaapelowała, aby Boernerowo nie przejmowało historii naszej Gminy. 
 
Radny D. Sobczak zaapelował o poparcie tej inicjatywy, ponieważ  budowa Radiostacji była 
bardzo ważnym wydarzeniem dla odradzającej się II Rzeczpospilitej. 
  
Radna M. Pamięta wspomniała, że Rada Dzielnicy Bemowo 27 stycznia uchwaliła podobną 
uchwałę, w której wyraziła chęć rozpowszechniania wśród mieszkańców wiedzy na temat 
Radiostacji i popierania wszystkich inicjatyw z tym związanych. Dlatego też możemy  podjąć 
współpracę z Bemowem w celu uczczenia tej historii.  
 
Radna L. Skrzeczkowska powiedziała, że jeżeli młodzież upomina się o obchody to należałoby 
wspomóc ich w tych działaniach. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy R. Fijołek powiedział, że większość Radnych zwraca się do 
Pana Chrapka, a nie Młodzieżowej Rady. Zauważył, że Pan Chrapek uczestniczył w obradach sesji 
Rady Dzielnicy Bemowo, a nie został zaproszony na Komisję w naszej Gminie. Radni nie otrzymali 
żadnych dokumentów, ani zarysu jak mają przebiegać obchody, a działania te nie będą bez 
kosztowe. Uchwała Młodzieżowej Rady Gminy jest pustym dokumentem bez żadnych 
dodatkowych informacji jak można zorganizować obchody. 
 
Radna M. Pamięta zaproponowała, aby przygotować nową uchwałę, która doprecyzuje wizję 
obchodów, a Dyrektor Chrapek przedstawi swój plan. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy E. Kawczyńska zaproponowała zdjęcie uchwały z porządku 
obrad, ponieważ Radni otrzymali zbyt mało informacji na ten temat, a następnej sesji  powrócić 
do tematu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz dopytał , czy jest to wniosek formalny. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy E. Kawczyńska potwierdziła, że zgłasza wniosek formalny. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz zapytał, czy ktoś zgłasza wniosek przeciwny. 
 
Wójt Gminy S. Sumka zgłosił wniosek przeciwny. Zapewnił, że przyjęcie tej uchwały jest 
pierwszym krokiem do uczczenia obchodów budowy Radiostacji, ponieważ było to niesamowite 
wydarzenie historyczne na skalę światową i nie można tego zaprzepaścić. Powinniśmy iść śladami 
okolicznych dzielnic i uczcić to wydarzenie przez 3 lata. Zdementował, aby Pan Chrapek był 
Dyrektorem w Domu Kultury. Dodał, że nikt z Radnych nie wyszedł z inicjatywą, aby zaprosić 
Pana Chrapka na posiedzenie sesję, a na komisji nie padały pytania o plan przebiegu obchodów.  
Zaapelował, aby nie zdejmować uchwały z porządku obrad i uszanować historię.  
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Radny K. Szuba poparł zdjęcie uchwały z porządku obrad, ponieważ jest nieprzygotowana, 
brakuje dodatkowych dokumentów, na bieżąco dosyłane są jakieś materiały i nie ma Pana 
Chrapka, który jest inicjatorem obchodów. 
 
Wójt Gminy S. Sumka wyjaśnił, że Radni otrzymują apele mailem, ponieważ nikt się nie 
spodziewał , że Rada zajmie takie stanowisko.  
 
Radna J. Wasiak zapytała, czy ktoś zaprosił Pana Chrapka. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz przedstawił wniosek formalny o zdjęcie punktu z 
porządku obrad  pod głosowanie 
 
- projekt uchwały został zdjęty z porządku obrad w głosowaniu jawnym 8 głosami „za”, przy 6 

głosach „przeciw” i  jednym głosie „wstrzymującym się”, przy obecności 15 radnych.  
(„Za” głosowali: Remigiusz Fijołek, Ewa Kawczyńska, Paweł Karczmarek, Radosław 
Karpiński, Henryk Kuncewicz, Kazimierz Lade, , Krzysztof Szuba, Dorota Zwolińska; 
„przeciw” głosowali: Marta Pamięta , Jerzy Piętocha, Lucyna Skrzeczkowska, Dariusz 
Sobczak, Michał Starnowski, Jadwiga Wasiak; „wstrzymał się”: , Leszek Poborczyk  ). 
 

28. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta 
Gminy Stare Babice. 

 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że w dniu 13 października 2020 r. do 
Rady Gminy Stare Babice wpłynęła skarga na Wójta Gminy Stare Babice na nienależyte 
wykonanie zadania przez Wójta Gminy Stare Babice związanego z: 
1. Wnioskiem z dnia 26 czerwca 2020 r. związanego z deklaracją złożoną przez Urząd Gminy Stare 
Babice w piśmie z dnia 27 lipca 2020 r.  
2. Nierozpatrzenia przez Wójta Gminy Stare Babice wniosku z dnia 30 grudnia 2019 r.   
Skierował jej procedowanie zgodnie ze Statutem Gminy Stare Babice do Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji w celu przygotowania opinii w zakresie zarzutów zawartych w skardze.   
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji ustaliła, że Wnioskowany odcinek drogi, ze względu na 
nawierzchnię gruntową jest równany, profilowany oraz sukcesywnie utwardzany. 
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie rekomenduje Radzie Gminy odrzucenie skargi 
Do uchwały musi zostać załączone uzasadnienie, które będzie zgodne z opinią Komisji.  
Ostatnie zdanie opinii zostanie zastąpione zdaniem: „„Biorąc powyższe pod uwagę Rada Gminy 
uznaje skargę za bezzasadną.” 
Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz odczytał projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
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Uchwała Nr XXXI/330/2021 - w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Stare 
Babice. 

- podjęta została 14 głosami „za” w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych 
(„Za” głosowali: Remigiusz Fijołek, Ewa Kawczyńska, Paweł Karczmarek, Radosław 
Karpiński, Henryk Kuncewicz, Kazimierz Lade, Marta Pamięta, Leszek Poborczyk, Lucyna 
Skrzeczkowska, Dariusz Sobczak, Michał Starnowski, Krzysztof Szuba, Jadwiga Wasiak, 
Dorota Zwolińska, (Radny Jerzy Piętocha nie brał udziału w głosowaniu)). 
 

29. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta 
Gminy Stare Babice. 

 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że w dniu 19 października 2020 r. do 
Rady Gminy Stare Babice wpłynęła skarga na: 
1. Działania Wójta Gminy Stare Babice oraz Sekretarza Gminy Stare Babice dotycząca 
wypowiedzi związanych z rozpoczęciem przez ww. spółkę inwestycji mieszkaniowej na działce nr 
180 w obrębie Janów, 
2. Przetwarzania danych osobowych Inwestora, 
3. Wyrażenia opinii przez Radę Gminy związanych z treścią skargi. 
Skierował procedowanie zgodnie ze Statutem Gminy Stare Babice do Komisji Skarg, Wniosków i 
Petycji w celu przygotowania opinii w zakresie zarzutów zawartych w skardze. 
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji ustaliła, że Rada Gminy nie jest właściwym organem do 
rozstrzygania kwestii naruszenia dóbr osobistych, bowiem wyłączne kompetencje w tym zakresie 
posiadają sądy powszechne a tym samym tylko one mają zobowiązywać ewentualnego 
naruszyciela do złożenia stosownych przeprosin. Dodatkowo Komisja ustaliła, że Rada Gminy 
Stare Babice nie jest właściwym organem do rozpatrywania skargi na Sekretarza Gminy. W opinii 
Komisji, Rada Gminy powinna przekazać skargę Wójtowi Gminy Stare Babice jako organowi 
właściwemu do jej rozpatrzenia. 
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie rekomenduje Radzie Gminy uznanie skargi za 
niezasadną. 
Do uchwały musi zostać załączone uzasadnienie, które będzie zgodne z opinią Komisji. Ostatnie 
dwa zdania opinii zostaną zastąpione zdaniem: „„Biorąc powyższe pod uwagę Rada Gminy uznaje 
skargę za bezzasadną.” 
Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz odczytał projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XXXI/331/2021 - w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Stare 

Babice. 
- podjęta została 14 głosami „za” w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych 

(„Za” głosowali: Remigiusz Fijołek, Ewa Kawczyńska, Paweł Karczmarek, Radosław 
Karpiński, Henryk Kuncewicz, Kazimierz Lade, Marta Pamięta, Leszek Poborczyk, Lucyna 
Skrzeczkowska, Dariusz Sobczak, Michał Starnowski, Krzysztof Szuba, Jadwiga Wasiak, 
Dorota Zwolińska; (Radny Jerzy Piętocha nie brał udziału w głosowaniu)). 
 

30. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że w dniu 11 grudnia 2020 r. do Rady 
Gminy Stare Babice wpłynęła petycja składająca się w istocie z dwóch petycji, tj.: 
1. W przedmiocie zakazu dyskryminacji. Zgłaszający petycję wnosił, aby Rada Gminy Stare Babice 
podjęła stosowną uchwałę celem wykluczenia i potępienia dyskryminacji na terenie Gminy Stare 
Babice.  
2. W przedmiocie szczepień przeciwko SARS-CoV-2. Zgłaszający petycje wnosił, aby Rada Gminy 
Stare Babice podjęła stosowną uchwałę celem uzyskania przez rząd RP pisemnych gwarancji ze 
strony producentów szczepionek. 
Skierował procedowanie zgodnie ze Statutem Gminy Stare Babice do Komisji Skarg, Wniosków i 
Petycji w celu przygotowania opinii w zakresie petycji.  
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji ustaliła, że żądanie zawarte w petycji nie leży w zakresie 
kompetencji Rady Gminy i rekomenduje Radzie Gminy odmówienie przyjęcia uchwały w 
brzmieniu zaproponowanym przez wnoszącego petycję.  
Do uchwały musi zostać załączone uzasadnienie, które będzie zgodne z opinią Komisji. Ostatnie 
zdanie opinii zostanie zastąpione zdaniem: „Biorąc powyższe pod uwagę Rada Gminy omawia 
przyjęcia uchwały w brzmieniu zaproponowanym przez wnoszącego petycję.”  
Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radna M. Pamięta wyraziła odmienne zdanie na temat przyjęcia petycji i odczytała swoje 
stanowisko, które zostało dołączone do rekomendacji Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Treść 
stanowiska stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 
Radna D. Zwolińska podtrzymała stanowisko Komisji, ponieważ zawarte treści w petycji nie 
należą do kompetencji Rady Gminy. W związku z odmiennym zdaniem Radnej M. Pamięty 
zapytała o  źródła danych, statystyki i badania, na które powołuje się Radna. 
 
Radna M. Pamięta odpowiedziała, że Radna D. Zwolińska miała czas na wysłanie zapytania 
odnośnie jej odmiennego zdania. 
 
Radny L. Poborczyk powiedział, że na Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Radni zgodzili się z tym, 
iż prawa obywatelskie są ograniczane, ale nie zmienia to faktu, że treści podejmowane w petycji  
nie leżą w kompetencjach Rady Gminy. 
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Radny D. Sobczak powiedział, że nie zgadza się ze zdaniem Radnej M. Pamięty i uważa, że nikt 
nie zmusza do szczepień. Przykład Izraela pokazuje, że szczepionka jest skuteczna, a wpływ lobby 
antyszczepionkowego może być tylko szkodliwe dla społeczeństwa. 
 
Radny J. Piętocha powiedział, że jest przeciwny podejmowaniu przez Radę Gminy jakichkolwiek 
petycji, a szczepionki są bardzo potrzebne. 
 
Radna M. Pamięta powiedziała, że nie jest przeciwna szczepieniom i zaprosiła do Sejmu na 
spotkanie w sprawie szeroko rozumianych szczepień. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz odczytał projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XXXI/332/2021   -w sprawie rozpatrzenia petycji. 
 
- podjęta została w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw”, przy 

obecności 15 radnych.  
(„Za” głosowali: Remigiusz Fijołek, Ewa Kawczyńska, Paweł Karczmarek, Henryk Kuncewicz, 
Kazimierz Lade, Marta Pamięta, Jerzy Piętocha, Leszek Poborczyk, Dariusz Sobczak, Michał 
Starnowski, Krzysztof Szuba, Jadwiga Wasiak, Dorota Zwolińska; „przeciw” głosowali: 
Radosław Karpiński i Marta Pamięta; (Radny Jerzy Piętocha nie brał udziału w głosowaniu)). 
 

31. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że w dniu 28 grudnia 2020 r. do Rady 
Gminy Stare Babice wpłynęła petycja dotycząca podjęcia przez Radę Gminy Stare Babice 
uchwały, biorącej w obronę mieszkańców gminy, którzy narażeni są na poważne 
niebezpieczeństwo i utratę przysługujących im praw. 
Skierował procedowanie zgodnie ze Statutem Gminy Stare Babice do Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji w celu przygotowania opinii w zakresie petycji. 
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji ustaliła, że żądanie zawarte w petycji nie leży w zakresie 
kompetencji Rady Gminy i rekomenduje Radzie Gminy odmówienie przyjęcia uchwały 
w brzmieniu zaproponowanym przez wnoszącego petycję.  
Do uchwały musi zostać załączone uzasadnienie, które będzie zgodne z opinią Komisji. Ostatnie 
zdanie opinii zostanie zastąpione zdaniem: „Biorąc powyższe pod uwagę Rada Gminy odmawia 
przyjęcia uchwały w brzmieniu zaproponowanym przez wnoszącego petycję.”  
Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz odczytał projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 



Protokół Nr XXXI/2021 

 25 

Uchwała Nr XXXI/333/2021      - w sprawie rozpatrzenia petycji. 
- podjęta została w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, przy jednym głosie „przeciw”, przy 

obecności 15 radnych.  
(„Za” głosowali: Remigiusz Fijołek, Ewa Kawczyńska, Paweł Karczmarek, Radosław 
Karpiński, Henryk Kuncewicz, Kazimierz Lade, Marta Pamięta, Jerzy Piętocha, Leszek 
Poborczyk, Dariusz Sobczak, Michał Starnowski, Krzysztof Szuba, Jadwiga Wasiak, Dorota 
Zwolińska; „przeciw” głosowała: Marta Pamięta; (Radny Jerzy Piętocha nie brał udziału w 
głosowaniu)). 
 

32. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania projektu zarządzania w 
sprawie ustanowienia planu ochrony dla rezerwatu przyrody „Łosiowe Błota” 

 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radny D. Sobczak zapytał, w jaki sposób na ochronę środowiska wpłynie przyjęcie zarządzenia.  
 
Wójt Gminy S. Sumka odpowiedział, że jest to  rozszerzenie zakresu ochrony  dwóch rezerwatów, 
która zabezpieczy tereny przed ewentualną dewastacją np. poprzez zabudowę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz odczytał projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz przedstawił projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwała Nr XXXI/334/2021 w sprawie zaopiniowania projektu zarządzania w sprawie 

ustanowienia planu ochrony dla rezerwatu przyrody 
„Łosiowe Błota” 

- podjęta została w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, przy jednym głosie 
„wstrzymującym się”, przy obecności 15 radnych.  

(„Za” głosowali: Remigiusz Fijołek, Ewa Kawczyńska, Paweł Karczmarek, Radosław 
Karpiński, Henryk Kuncewicz, Kazimierz Lade, Marta Pamięta, Dariusz Sobczak, Lucyna 
Skrzeczkowska Michał Starnowski, Krzysztof Szuba, Jadwiga Wasiak, Dorota Zwolińska; 
„wstrzymał się”  Leszek Poborczyk; (Radny Jerzy Piętocha nie brał udziału w głosowaniu)). 
 
Radny L. Poborczyk wyjaśnił, że wstrzymał się podczas głosowania w związku z brakiem 
informacji jak będą wyglądać granice rezerwatów, o co pytał na posiedzeniu Komisji. 
 

33. Zapoznanie radnych z protokołem z kontroli komisji Rewizyjnej. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że Radni otrzymali protokół z kontroli 
dotyczącej realizacji umowy pomiędzy Gminą Stare Babice a Centrum Medyczno-
Rehabilitacyjnym  Sorno i się z nim zapoznali. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz otworzył dyskusję nad protokołem z kontroli Komisji 
Rewizyjnej. 
 
Radna L. Skrzeczkowska poinformowała, że ma zdanie odrębne i chciałaby je przedstawić. 
 



Protokół Nr XXXI/2021 

 26 

Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poprosił o dostarczenie do Biura Rady w celu 
udostępnienia go Radnym. 
 
Radna M. Pamięta podziękowała Radnej L. Skrzeczkowskiej za odmienne zdanie, które pomogło 
jej zorientować się w sytuacji jak zaistniała w przychodni Sorno. 
 
Radna L. Skrzeczkowska odczytała swoje zdanie odmienne do protokołu z kontroli Komisji 
Rewizyjnej, które stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Radny K. Szuba powiedział, że kontrola trwała od października do stycznia, a protokół składa się 
z ponad 120 stron. Zebrany materiał stanowi bazę do oceny jak wygląda współpraca Sorno 
z Urzędem Gminy. W protokole zostały ujęte wszystkie umowy, aneksy, terminowość płacenia 
czynszu, opisano zasady współpracy, raporty jakie składa Sorno do Urzędu Gminy, Raport NIK, 
czy płacone są rachunki za media, naliczanie rabatu, ubezpieczenie sprzętu. Dodatkowo 
przedstawił etapy przeprowadzonej kontroli. 
 
Radna L. Skrzeczkowska odniosła się do wypowiedzi Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 
i zapytała, dlaczego w protokole nie umieszczono kwot zapłaty z 2017 r., faktur za remonty 
bieżące i ubezpieczenie sprzętu. Wyjaśniła jak powinny zostać policzone koszty poniesione przez 
przychodnie. 
 
Radna M. Pamięta w związku ze zdaniem odrębnym Radnej L. Skrzeczkowskiej i obszernym 
materiałem do zapoznania się złożyła wniosek formalny o zdjęcie punktu z porządku obrad. 
  
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poprosił o poradę Radcę Prawnego, czy można zdjąć 
punkt z porządku obrad. 
 
Radca Prawny G. Zarychta powiedział, że Radna M. Pamięta powinna sprecyzować swój 
wniosek. Jeżeli dyskusja ma nie być już  prowadzona, a są osoby chętne do wzięcia udziału w tej 
dyskusji to taki wniosek można uznać za zasadny. Natomiast jeżeli nie ma już chętnych do wzięcia 
udziału w dyskusji to temat jest już wyczerpany i wniosek staje się bezprzedmiotowy. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz powiedział, że jego zdanie radni zapoznali się już 
z protokołem i należy przejść do następnego punktu obrad, a wątpliwości na temat protokołu 
należy omówić na wspólnym posiedzeniu Komisji. 
 
Radca Prawny G. Zarychta powiedział, że punkt obrad z założenia był otwarciem dyskusji na 
temat protokołu i w tym przypadku wniosek formalny Radnej M. Pamięty ma sens. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz zapytał się, czy ktoś zgłasza wniosek przeciwny. 
 
Radny K. Szuba powiedział, aby nie zdejmować punktu z porządku obrad i wrócić do dyskusji na 
wspólnym posiedzeniu Komisji. 
 
Radna L. Skrzeczkowska zgodziła się, aby zdjąć punkt z porządku obrad. 
 
Radny K. Szuba doprecyzował swoją wypowiedź, że nie jest za zdjęciem z porządku obrad. 
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Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz przedstawił wniosek formalny o zdjęcie punktu z 
porządku obrad  pod głosowanie. 
Punkt nie  został zdjęty z porządku obrad w głosowaniu jawnym 4 głosami „za”, przy 9 głosach 

„przeciw” i  jednym głosie „wstrzymującym się”, przy obecności 15 radnych.  
(„Za” głosowali: Paweł Karczmarek, Marta Pamięta Lucyna Skrzeczkowska, Dariusz 
Sobczak; „Przeciw” głosowali: Remigiusz Fijołek, Ewa Kawczyńska, , Radosław Karpiński, 
Henryk Kuncewicz, Kazimierz Lade, Leszek Poborczyk, Michał Starnowski, Krzysztof 
Szuba, , Dorota Zwolińska; „ Wstrzymała się”: Jadwiga Wasiak (Radny Jerzy Piętocha nie 
brał udziału w głosowaniu)). 

 
 

34. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych  
w okresie międzysesyjnym. 

 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz przedstawił informację o działaniach 
podejmowanych po sesji Rady Gminy w dniu 17 grudnia. Poinformował, że: 

 
➢ otrzymał Rezolucję Rady Miejskiej w Zwoleniu w sprawie zmiany przepisów dotyczących 

projektowania i budowy kanałów technologicznych przy drogach gminnych oraz Stanowisko 
Rady Powiatu Płońskiego dotyczące zmiany przepisów odnośnie projektowania i budowy 
kanałów technologicznych przy drogach powiatowych i gminnych;  

➢  otrzymał Stanowisko Sejmiku Województwa Mazowieckiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w 
sprawie sprzeciwu wobec wyłączenia regionu NUTS 2 Warszawskiego stołecznego ze 
wsparcia w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa na lata 2021-2027; 

➢ otrzymał stanowisko strony pracodawców, strony pracowników oraz strony samorządowej 
Wojewódzkiej Rady Dialogu Społecznego w Województwie Mazowieckim w sprawie 
zapowiedzi podziału administracyjnego województwa mazowieckiego;    

➢ otrzymał stanowisko dotyczące zamiaru podziału województwa mazowieckiego: 
o Rady Gminy Kowala, 
o Rady Gminy Mokobody 

➢ otrzymał stanowisko dotyczące zachowania integralności Województwa Mazowieckiego: 
o od Rady Gminy Jaktorów; 
o od Rady Gminy w Siennicy; 

➢ otrzymał od Rady Gminy Wieliszew stanowisko projektu Strategicznego Studium 
Lokalizacyjnego Inwestycji Centralnego Portu Komunikacyjnego wraz z Prognozą 
oddziaływania na środowisko obejmujące odcinek Warszawa Wschodnia – 
Nasielsk/Kątne/Świercze na terenie Gminy Wieliszew; 

➢ otrzymał stanowisko Rady Miasta Podkowa Leśna dotyczące utrzymania wsparcia z funduszu 
Unii Europejskiej dl regionu NUTS 2 – warszawskiego stołecznego w ramach Regionalnego 
Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego na lata 2021 – 2027 i zgłoszenia uwag 
do projektu Umowy Partnerstwa dla realizacji polityki spójności 2021-2027 w Polsce;  

➢ otrzymał sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego – przyjęliśmy w dniu dzisiejszym to sprawozdanie, 

➢ otrzymał ocenę stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gminy Stare Babice 
w 2020 roku, ocenę przekażę radnym;       
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➢ otrzymał apel Rady Powiatu Żuromińskiego w sprawie zmiany przepisów dotyczących 
projektowania i budowy kanałów technologicznych przy drogach powiatowych i gminnych; 

➢ otrzymał stanowisko Rady Miejskiej w Bieżuniu w sprawie podjęcia niezwłocznych działań 
zapewniających utrzymanie płynności finansowej, w szczególności w zakresie finansowania 
oświaty; 

➢ otrzymał uchwały Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w sprawie: 
o orzeczenia nieważności uchwały Rady Gminy Stare Babice z dnia 26 listopada 2020 r. 

w sprawie rozpatrzenia podtrzymanego przez sołtysa wniosku Sołectwa Lubiczów o 
przyznanie środków z funduszu sołeckiego na rok 2021; 

o orzeczenie nieważności uchwały Rady Gminy Stare Babice z dnia 7 grudnia 2020 r. 
zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości oraz wprowadzenia zwolnień z tego podatku na terenie Gminy Stare 
Babice  

➢ otrzymał apel Związku Oficerów Rezerwy Rzeczypospolitej Polskiej Koła w Starych Babicach 
im. Obrońców Radiostacji Babice oraz stanowisko Stowarzyszenia Park Kulturowy 
Transatlantycka Radiotelegraficzna Centrala Nadawcza odnośnie uchwalenia lat 2021-2023 
jubileuszem 100-lecia Radiostacji Babice a także Stowarzyszenia Historycznego Cytadela, 
treść tych dwóch wystąpień przekazana została radnym;  

➢ otrzymał od Wójta opinię prawną dotyczącą projektu uchwały w sprawie wniesienia skargi na 
uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowe w Warszawie w sprawie orzeczeni nieważności 
uchwały Rady Gminy Stare Babice z dnia 7 grudnia 202 r. zmieniającej uchwałę w sprawie 
określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz wprowadzenia zwolnień od tego 
podatku na terenie Gminy stare Babice – opinię przekazałem radnym. 

➢ otrzymał wezwanie do usunięcia naruszenia prawa Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Stare Babice”, wezwanie przekazałem Wójtowi 
Gminy;    

➢ otrzymał skargę na działalność Wójta Gminy oraz uzupełnienie skargi, skargę przekazałem do 
rozpatrzenia Komisji Skarg Wniosków i Petycji; 

➢ Wojewoda Mazowiecki uznał skargę na bezczynność Rady Gminy za bezzasadną w zakresie 
naruszenia ustawowego terminu przewidzianego w art. 237 § 1 i 4 Kodeksu postępowania 
administracyjnego na rozpatrzenie skargi; otrzymałem w tej sprawie rozstrzygnięcie 
Wojewody Mazowieckiego; 

➢ otrzymał od właściciela działki w Janowie apel o zaprzestanie posługiwania się mową 
nienawiści, która sprowadza się od poniżania jego oraz niszczenia jego działki wraz z 
propozycją wypracowania zasad dobrej współpracy; 

➢ od mieszkańców Latchorzewa otrzymał prośbę o zaakceptowanie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi Latchorzew pomiędzy ul. Warszawską, ul. 
Hubala-Dobrzańskiego, ul. Reymonta oraz ul. Prusa; pismo przekazałem radnym do 
zapoznania się; 

➢ otrzymał skargę Prokuratury Okręgowej na uchwałę Rady Gminy z dnia  
2 czerwca 2016 r. w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 
Stare Babice – skargę przekażę Wójtowi w celu przygotowania projektu uchwały; 

➢ otrzymał prośbę Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska  
w Warszawie o zaopiniowanie projektu zarządzenia w sprawie zmiany planu ochrony dla 
rezerwatu przyrody Łosiowe Błota, wystąpienie przekazałem Wójtowi Gminy, w dniu 
dzisiejszym podjęliśmy uchwałę w tej sprawie;              
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➢ otrzymał rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Mazowieckiego w sprawie stwierdzenia 
nieważności uchwały Nr XXV/269/2020 Rady Gminy Stare Babice z dnia 26 listopada 2020 r. w 
sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Stare 
Babice „Koczarska-Sienkiewicza; 

➢ otrzymał prośbę o zaopiniowanie projektu Zarządzenia Regionalnego Dyrektora Ochrony 
Środowiska w Warszawie w sprawie zmiany planu ochrony dla rezerwatu przyrody Łosiowe 
Błota;  

➢ otrzymał stanowisko Komisji Skarg Wniosków i Petycji w sprawie rozpatrzenia dwóch petycji i 
dwóch skarg, przygotowałem projekty uchwał w tych sprawach, przedłużyłem termin 
rozpatrzeniach tych skargi i poinformowałem skarżących o terminie sesji na której będą 
rozpatrzone;  

➢ przygotował projekt planu pracy Rady Gminy na 2021 rok; 
➢ podjąłem działania do zwołania w dniu 5  i 25 stycznia oraz 23 lutego 2021 r. wspólnych, 

zdalnych posiedzeń Komisji;  
➢ podjął działania do zwołania w dniu 15 grudnia br. wspólnego, zdalnego posiedzenia Komisji, 

prowadziłem to posiedzenie;  
➢ podjął działania do zwołania w dniu 29 grudnia 2020 r. XXVII (28) zdalnej sesji Rady Gminy – 

na wniosek Wójta Gminy; 
➢ podjął działania do zwołania w dniu 7 stycznia 2021 r. XXIX (29) zdalnej sesji Rady Gminy; 
➢ podjął działania do zwołania w dniu 2 lutego 2021 r. XXX (30) zdalnej sesji Rady Gminy – na 

wniosek 7 radnych; 
➢ podjął działania do zwołania w dniu 25 lutego 2021 r. XXXI (31) zdalnej sesji Rady Gminy. 
 

35. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że zgodnie ze Statutem Gminy Wójt 
składa sprawozdanie ze swojej działalności w okresie międzysesyjnym. Poprosił o zadawanie 
precyzyjnych pytań. 
 
Wójt Gminy S. Sumka doprecyzował odpowiedź odnośnie wysokości czynszu najmowanych 
lokali. 
 
Wójt Gminy S. Sumka przedstawił informację o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. Poinformował, że m. in.:   

• Spotkał się  z Wojewodą Mazowieckim Panem Konstantym Radziwiłłem w sprawie 
Funduszu Dróg Samorządowych; 

• Spotkał się z Komendantem Państwowej Straży Pożarnej w Błoniu. 

• Spotkał się z Burmistrzem Miasta i Gminy Ożarów Mazowiecki – Panem Pawłem 
Kanclerzem; 

• Spotkał się z Burmistrz Dzielnicy Bemowo – Panią Urszulą Kierzkowską; 

• Spotkał się  z Vice Marszałek Województwa Mazowieckiego – Panią Janiną Orzełowską; 

• Uczestniczył w przekazaniu sprzętu piorącego dla naszych jednostek Ochotniczych Straży 
Pożarnych; 

• Podpisał umowę z Prezesem Eko Babice na odbiór odpadów od mieszkańców naszej 
Gminy; 

• Spotkał się z Przewodniczącym Młodzieżowej Rady Gminy – Panem Janem Waligórą; 

• Uczestniczył w Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy; 
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• Podpisał umowę na wynajem pomieszczeń dla przychodni w Borzęcinie Dużym dla firmy 
Medicor; 

• Spotkał się z Marszałkiem Województwa Mazowieckiego Panem Adamem Struzikiem; 

• Spotkał się z radną Lucyną Skrzeczkowską oraz przedstawicielami stowarzyszenia Babice 
dla Przyrody w sprawie planów zagospodarowania przestrzennego; 

• Uczestniczył we wspólnym posiedzeniu  Komisji Rady Gminy; 

• Uczestniczył we wręczeniu dyplomów dla uczestników turnieju piłkarskiego 
organizowanego przez klub Naprzód Stare Babice w hali GOSIR; 

• Podpisał list intencyjny w sprawie opieki telemedycznej na terenie naszej Gminy w 
zakresie KTG kobiety w ciąży; 

• Uczestniczył w telekonferencji z Wojewodą Mazowieckim Panem Konstantym 
Radziwiłłem w sprawie Covid-19 – zapewnienie transportu dla osób samotnych i 
niepełnosprawnych; 

• Spotkał się z przedstawicielami firmy DEKADA w sprawie umów infrastrukturalnych 
dedykowanych inwestycji mieszkaniowej dla obszaru w miejscowości Blizne; 

• Podpisał umowy z Zastępcą Burmistrza Dzielnicy Bemowo – Panem Pawłem Gręziakiem w 
sprawie budowy ścieżki historycznej poświęconej Radiostacji Babice; 

• Spotkał się z przedstawicielem firmy Dekada, Burmistrz Dzielnicy Bemowo P. Urszulą 
Kierzkowską w sprawie inwestycji firmy DEKADA na terenie naszej gminy; 

• Uczestniczył w spotkaniu Gminnego Zespołu Zarządzania Kryzysowego w sprawie covid-
19; 

• Wspólnie z Przewodniczącym Komisji Budżetowej, pracownikami Urzędu Gminy zapoznał 
się z budową przedszkoli modułowych oraz domów komunalnych;   

• Powołał na Zastępcę Wójta Gminy Stare Babice Panią Katarzynę Sońtę; 

• Spotkał się z Panem Tomaszem Dąbrowskim zastępcą Dyrektora MZDW; 

• Uczestniczył w posiedzeniu Rady nadzorczej Eko Babic; 

• Uczestniczył w spotkaniu wyjazdowym z Panem Burmistrzem Podkowy Leśnej w sprawie 
budowy przedszkola modułowego; 

• Uczestniczył w spotkaniu o-line z Seniorami z terenu naszej Gminy;  

• Uczestniczył 29 finale Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy; 

• Spotkał się z Zastępcą Wójta Gminy Izabelin P. Michałem Postek; 

• Uczestniczył w sesji Rady Gminy; 

• Uczestniczył w przekazaniu kluczyków do samochodu operacyjnego marki Toyota Corrolla 
dla Państwowej Straży pożarnej w Błoniu;   

• Spotkał się z Przewodniczącym Młodzieżowej Rady Gminy;  

• Spotkał się z Panią Dorotą Zmarzlak Wójt Gminy Izabelin; 

• Uczestniczył w spotkaniu z radnymi E. Kawczyńską, L. Poborczykiem oraz Zastępcą Wójta 
K. Sońta z dyrektorem przedszkola w Bliznem Jasińskiego; 

• Spotkał się z sołtysem wsi Zielonki Wieś Panem Józefem Drzewińskim; 

• Spotkał się z dyrektorami gminnych  jednostek organizacyjnych; 

• Spotkał się z sołtysem wsi Zielonki Parcela  Danielem Belowskim; 

• Spotkał się z Dyrektor Generalną Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Małgorzątą 
Gośniowską – Kola; 

• Spotkał się z Sekretarz stanu Anną Gembicką oraz Dyrektor Departamentu Spraw 
Ziemskich w Ministerstwie Rolnictwa; 

• Uczestniczył we wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy; 
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• Uczestniczył w posiedzeniu Rady Seniorów; 
 
Wójt Gminy S. Sumka poinformował, że od tej sesji nie będzie odpowiadał  na pytania. Wszelkie 
zapytania i wątpliwości należy przedstawić w formie interpelacji na piśmie. Dodał, że wszelkie 
informacje można również uzyskać w Urzędzie Gminy. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz podsumował, że zgodnie z ustawą wszelkie zapytania 
i interpelacje do wójta należy składać w formie pisemnej. I zapytał radcy prawnego, czy można 
zadawać pytania odnośnie sprawozdania z działalności wójta. 
 
Radca Prawny G. Zarychta odpowiedział, że statut Gminy nie przewiduje oddzielnej procedury 
do zadawania pytań do sprawozdania. Ustawa przewiduje zapytania i interpelacje w formie 
pisemnej, na które przysługuje odpowiedź w ciągu 14 dni. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że pytania do Wójta należy kierować 
w formie pisemnej do Biura Obsługi Rady Gminy, a on udzieli odpowiedzi na pytania dotyczące 
jego działań podejmowanych w czasie międzysesyjnym. 
 
Radni zadali pytania dotyczące informacji Przewodniczącego Rady Gminy.  
 
Przewodniczący Rady Gminy udzielił szczegółowych odpowiedzi.  
 
Sekretarz Gminy M. Więckiewicz przypomniał radnym o przysługujących im prawach zgodnie z 
ustawą o samorządzie gminnym. Dodatkowo odniósł się do zdjętej z porządku obrad uchwały 
dotyczącej obchodów budowy Radiostacji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz powiedział, że brak możliwości zadawania pytań 
Wójtowi będzie kłopotliwe dla mieszkańców. 
 
Z pytaniami i odpowiedziami można zapoznać się na nagraniu XXXI sesji Rady Gminy Stare 
Babice na kadencję 2018 - 2023 dostępnym na platformie YouTube na kanale UGStareBabice.   



Protokół Nr XXXI/2021 

 32 

 
36. Wolne wnioski i informacje. 
 
Radca Prawny G. Zarychta wyjaśnił, że istnieją dwie formy: interpelacja i zapytania, z których 
Radni mogą korzystać w ramach zadawanych pytań. 
 
Radny L. Poborczyk wspomniał o przebiegu uroczystości 600-lecia Blizne i budowie masztu 
upamiętniającego Radiostacje Babice. 
 
Radny R. Fijołek poinformował, że otrzymał część kosztorysu rozbudowy szkoły w Zielonkach 
Parceli i przypomniał o naprawie zabawek na placu zabaw. 
 
37. Zakończenie obrad. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz stwierdził wyczerpanie porządku obrad i ogłosił 
zamknięcie XXXI sesji Rady Gminy Stare Babice.  
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